



UNIVERSITY OF CAMBRIDGE INTERNATIONAL EXAMINATIONS  
International General Certificate of Secondary Education

CANDIDATE  
NAME

CENTRE  
NUMBER

--	--	--	--	--

CANDIDATE  
NUMBER

--	--	--	--



**MANDARIN CHINESE**

**0547/04**

Paper 4 Continuous Writing

**May/June 2009**

**1 hour 15 minutes**

Candidates answer on the Question Paper.

No Additional Materials are required.

**READ THESE INSTRUCTIONS FIRST**

Write your Centre number, candidate number and name on all the work you hand in.  
Write in dark blue or black pen.  
Do not use staples, paper clips, highlighters, glue or correction fluid.

Answer Question **1(a)** or Question **1(b)** and Question **2**.

At the end of the examination, fasten all your work securely together.  
All questions in this paper carry equal marks.

For Examiner's Use	
1	
2	
<b>Total</b>	

This document consists of **4** printed pages.



## 2

1 下列题目，选择其中一个(1(a) 或者 1(b))。写一百五十个字左右。

(a) 你的中国笔友想了解一下你将来的计划。请给笔友写一封信。  
信里说说：

- 你明年要学习哪些科目？为什么？
- 你准备上大学吗？为什么？
- 你将来要做什么工作？为什么？

or 或者

(b) 《中学生杂志》要了解一下学生对互联网的看法。请给这家杂志写一封信。  
信里说说：

- 对年轻人来说互联网有什么用处
- 用互联网学习有什么好处
- 用互联网学习要注意哪些问题
- 你对互联网的看法



- 2 你在火车上。半夜两点了，火车上、外面都很安静。除了你跟朋友以外，大家都在睡觉。请讲讲那天晚上的情况，也谈谈后来发生了什么事。

写一百五十个字左右。

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

Permission to reproduce items where third-party owned material protected by copyright is included has been sought and cleared where possible. Every reasonable effort has been made by the publisher (UCLES) to trace copyright holders, but if any items requiring clearance have unwittingly been included, the publisher will be pleased to make amends at the earliest possible opportunity.

University of Cambridge International Examinations is part of the Cambridge Assessment Group. Cambridge Assessment is the brand name of University of Cambridge Local Examinations Syndicate (UCLES), which is itself a department of the University of Cambridge.